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JUAN CARLOS OLIVA 
EXENTRENADOR DE L'ALABÉS 

Dmitry Piterman va fer honor a la fama d'excéntric dirigent i dijous passat 
va destituir del carree d'entrenador de l'Alabés Juan Carlos Oliva, que 
només va poder ser cinc partits al capdavant de l'equip Vitoria. 
Discrepáncies amb l'ucrainés a l'hora d'afrontar el partit davant del Reial 
Madrid li van costar al técnic lleidatá el lloc a la banqueta albiblava. 

"Piterma n només hi és per  diners" 
MAITE MONNE 

SERGI CAUFAPE 
LLEID A 

Dmitr y Piterman li va 
donar  l'oportunita t 
de dirigi r  l 'Alabés a 

Primer a i sis setmanes des-
prés li ha tallat les ales. 
Com s'ha arriba t a aques
ta situació en tan poc 
temps? 

Quan vaig arribar al lloc de 
primer entrenador ho vaig fer 
amb la seua promesa de total 
independencia a l'hora de 
prendre decisions i li vaig co-
mentar a Piterman que el dia 
que deixés de tindre-la no con-
tinuaría com a técnic de l'Ala-
bés. Des que ell va voler im-
posar quina havia de ser l'ali-
neació i la táctica, l'hi vaig dei-
xar tot molt ciar. No valia la pe-
na continuar pagant aquest 
preu per entrenar a Primera. 

No obstant, el detonant va 
ser  aquest canvi o ja existia 
abans una crisi de comuni
cació amb Piterman? 

No. El detonant va ser el 
canvi de plantejament. A par-
ti r del partit al camp del De-
portivo vaig voler que la plan-
till a adquirís una dinámica i 
una filosofía que fins i tot es va 
poder veure al Camp Nou da-
vant del Barca. Volia que aixó 
tingues una continui'tat contra 
el Reial Madrid, pero Piterman 
volia donar protagonisme a 
certs jugadors al Bernabéu i jo 
no vaig entrar en aquesta di-
námica. Els jugadors sabien 
que no continuaría en aqües-
tes condicions. 

L a plantill a l'h a recolzat 
o s'ha posicionat al costat 
del propietar i del club? 

Abans, durant i després de la 
crisi els jugadors sempre 
m'han demostrat el seu suport. 
Hi ha coses que mai se m'obli-
daran, com quan tot un cam-
pió d'Europa amb el Liverpo-
ol com és Mauricio Pellegrino 
em va dir que no sabia si jo aca-
baría entrenant a Primera o a 
Segona, pero que sempre em 
quedaria la dignitat i que esta-
va orgullos de com havia reac-
cionat davant d'aquesta situa-
ció tan delicada. 

Així , el diáleg deis juga
dors era molt mes fluid  amb 
vosté que amb Piterman? 

Vaig tindre la sort d'arribar 
a l'Alabés com a segon entre-

Juan Carlo s Oliva , a la imatg e amb un deis seus filis , ha torna t a Lleid a per passar mes temp s amb la seua familia . 

"No valia la pena 
continuar pagant 
aquest preu per 
entrenar a Primera 
divisió" 

nador i aixó et dona molt mar-
ge de comunicació amb la 
plantilla i la resta de membres 
del club. Sens dubte, han sigut 
vuit mesos molt intensos en 
qué he viscut en primera per-
sona el que se sent en un ves-
tidor de Primera. Estic molt sa-
tisfet de la meua feina, malgrat 
la manera en qué s'ha produi't 
aquesta situació i com he sor-
ti t del club. 

Després de la topada amb 
el president, desitja que 
l'Alabé s baixi a Segona? 

De Tercera a Primer a en un any 
El lleidat á Juan Car-
los Oliva va arriba r 
a l'Alabés com a 
segon entrenador 
després de portar 
el Barbastr e al 
'play-off ' d'ascen s 
a Segona B. Arnés , 
Oliva té una exten -
sa experiencia com 
a entrenado r 

d'equip s de Terce-
ra com el Fraga , 
el Binéfa r i el Bala-
guer . El técni c llei -
datá tamb é va en-
trena r eldesapa -
regutfilialdelallni ó 
Esportiv a Lleida , 
del qual va ser ju
gador abans que 
entrenador. 

"Abans, durant i 
després de la crisi la 
plantilla sempre 
m'ha demostrat el 
seu suport" 

Mai. Li desitjo el millor tant 
a l'Alabés com a Piterman. No 
sóc gens rancorós i reconec 
que ell ha sigut qui m'ha do-
nat l'oportunitat de debutar en 
una banqueta de Primera. Es-
pero que l'equip se salvi i tin-
gui molts éxits en el futur, ja 
que cree que si és així, Oliva 
també hi haurá aportat el seu 
gra de sorra. 

Pero creu que Piterman 
entén bé el que és un club de 
fútbol o tot ho veu com una 
empresa amb qué guanyar 
diners? 

Es així. Dmitry és al món del 
fútbol perqué vol guanyar di-
ners. Posa com a principal pre-
missa revalorar el preu de certs 
jugadors i vol que juguin tots 
els partits i així traure'n un be-
nefici a l'hora de vendre'ls. 
Cree que ha perdut de vista els 
valors humans, que son els que 
fan que, de vegades, les em-
preses funcionin bé. 

Mant é la comunicació 
amb ell? 

Sí. Amb Piterman la comu-
nicació ha sigut molt fluida du-
rant tot el temps que he estat 

I "No sóc rancorós i 
reconec que ell 
m'ha donat 
l'oportunitat de 
debutar a l'elit" 

a l'Alabés i no ha deixat de tru-
car-me. Ja em va dir que sem-
pre tindré les portes obertes 
per tornar-hi i vol mantindre el 
contacte. Cree que sap que es 
va equivocar prenent aquesta 
decisió. 

Vol dir  que no és que vos
té ha sigut la primer a per
sona al món del fútbol que 
l i ha dit que no a alguna co
sa? 

La segona, ja que la prime-
ra va ser Ramón Planes, que 
també va deixar el club. Han si-
gut poques les perspnes que li 
han dit que no a alguna cosa i 
creia que amb la seua insis-
tencia acabaríem fent el que ell 
deia. Pero tots tenim els nos-
tres principis com a persones. 

Continúen a l'Alabés 
membres del eos técnic que 
va confeccionar  el president 
al princip i de temporada? 

Prácticament cap. De fet, un 
altre deis lleidatans que hi ha-
via al eos técnic, Ismael Mari-
ani, també va deixar el carree 
de segon al filial  en solidaritat 
amb la situació que vivíem al-
guns de nosaltres. 

I "Tinc tot el que ha 
passat apuntat en 
una llibreta i la 
guardaré com una 
reliquia" 

No obstant, algún bon re
cord i experiencia positiva 
l i deu quedar  de la seua es
tada al club. 

Van passar tantes coses des 
del primer dia que em feia pe- g 
na oblidar-me de totes. Per ai-
xó tinc apuntat en una llibre-
ta tot el que ha passat durant 
aquest temps i la guardaré com 
si fos una reliquia. Fins i tot pot 
ser que algún dia n'escrigui un 
llibr e (se'n riu). Em quedo 
amb l'experiéncia de poder fer 
una pretemporada ais Estats 
Units i de poder conéixer mi-
llor el funcionament d'un club 
com el Liverpool a través d'un 
entrenador com Benítez. 

Hi ha vida després de Pi
terman? 

Sens dubte. Ha sigut una ex-
periencia molt bona i n'he sor-
ti t reforcat. Intentaré continu-
ar en el món del fútbol espe-
rant tindre una altra oportu-
nidad. A mes, mai deixo de 
formar-me com a entrenador 
i aquests dies els dedicaré a sin-
tetitzar tot el que he aprés du- j 
rant aqüestes setmanes perqué 
em serveixi en el futur.» 


